
Keski-Pohjanmaan Suunnistus  PÖYTÄKIRJA 
Torikatu 16 A 2    
67100 Kokkola 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 1/2019 
   
Aika: Torstai 10.4.2019 klo 18.00. 
Paikka:  KitinVapari, Liikuntatie 2, Kannus 
Läsnä: Päivi Lassila pj.,  Piia Laitala, Juha Lerssi, Anne Polso, Hanna Perkkiö, Timo 

Ronkainen  
Poissa: Raine Jussinmäki, Jarmo Nivala, Jukka Korhonen (varajäsen Pirkko Ekdahl paikalla) 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Kokouksen työjärjestys 
Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys esityslistan mukaisesti. 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

5. Hallituksen järjestäytyminen  
 puheenjohtaja  Päivi Lassila 
 varapuheenjohtaja  Timo Ronkainen 
 sihteeri   Hanna Perkkiö 
 tiedotusvastaava  Piia Laitala 
 kilpailu- ja karttavastaava  Juha Lerssi 
 valmennuksen koordinaattori Anne Polso 
 nuoriso- ja koulusuunnistusvastaava Raine Jussinmäki   
 kuntosuunnistusvastaava  Timo Ronkainen 
 hiihto- ja pyöräsuunnistusvastaava Jarmo Nivala 
    
 

6. Hallintopalvelusopimus Keplin kanssa 
Jatketaan sopimusta hallintopalveluiden tuottamisesta myös vuonna 2019. 
 

7. Liittovaltuuston edustajat  
KePSun edustajina toimivat Päivi Lassila, Timo Ronkainen ja Anne Polso. 
 

8. KPO-viestin järjestelyt  
KePSun yhdyshenkilönä KPO-viestijärjestelyissä toimii Anne Polso. 
Viesti pyritään järjestämään ÖID:n alueella joka 3. vuosi. 
 

9. Lasten ja nuorten ratojen valvojat alueen kisoissa 
KePSun alueen valvojina toimivat Päivi Lassila ja Raimo Haapalehto. He käyvät tarvittaessa 
lasten ja nuorten radat läpi etukäteen yhteistyössä kisajärjestäjien kanssa.  



Jos nuorten ratamestarina toimii lasten ja nuorten radat -koulutuksen käynyt henkilö, 
kilpailulle saa Irman kalenteriin tähtimerkinnän. Merkinnästä pitää tehdä pyyntö liittoon. 
 

10. Taloustilanne 
Käsitellään seuraavassa kokouksessa, kun kalenterikulut ja tuotot ovat mukana. 
 

11. Kalenterin 2019 katsaus ja jako seuroille (jos valmistuu kokoukseen mennessä) 
Kalenteri on tullut painosta, ja sitä jaetaan seuroille jaettavaksi edelleen. 
 

12. Muut asiat 
Keskusteltiin Rastilippu-ohjelmasta, joka Kokkolan Suunnistajilla on ainoana alueen seurana 
käytössä. Palvelu nähtiin tärkeänä näkyvyyden kannalta. Timo Ronkainen selvittää 
voidaanko palveluun saada muiden seurojen järjestämiä kuntorasteja näkyviin ilman, että 
siihen liityttäisiin muuten. Sen jälkeen asiasta tehdään seuroille tiedote. 
 
SM-sprinttiviestin joukkueiden valintakriteerejä tarkennetaan. Anne Polso tekee ohjeen, joka 
päivitetään KePSun sivuille ja lähetetään seuroille tiedoksi. 
 
Harkitaan painetusta kalenterista luopumista jatkossa ja siirtymistä sähköiseen kalenteriin. 
Asia otetaan käsittelyyn KePSun hallituksessa syksyllä. 
 
Seuroilla on tarvetta yhteistyölle leirien järjestämisessä. KePSu pyrkii tukemaan yhteistyötä 
ja tietojen vaihtoa sekä yhteisen leirin järjestämistä. 
 

 
13. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous pidetään 9.10.2019 Kannuksessa. 
 

14. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.05. 

  
 
 
 
 
Päivi Lassila pj  Hanna Perkkiö siht   
  


